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12. RONDVRAAG EN SLUITING 

De heer Mulder vraagt of inspreker de heer Rijswijk voldoende antwoord heeft gekregen op het 

probleem met de erfpacht. Mevrouw Baerveldt antwoordt dat hier overleg over is met het schap. De 

heer Hylkema zegt dat RNH de opdracht heeft gekregen van het bestuur om naar alle 

erfpachtcontracten te kijken en die marktconform te maken. De opdracht is vervolgens om te kijken 

wat marktconforme prijzen zijn en op welke termijn dit met de verschillende pachters gerealiseerd 

kan worden. Wat marktconform is zal altijd een discussie blijven; er wordt uitgegaan van aannames 

en over de uitgangspunten vindt onderhandeling plaats. 
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